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UTBILDNINGSNÄMNDEN  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2017-09-18  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 77  

Begäran om utökad investeringsram för vissa 
arbetsmiljöåtgärder 

Dnr 2017-000395  

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar enligt liggande förslag  

att föreslå kommunstyrelsen att hos kommunfullmäktige begära 300 tkr i utökad 
investeringsram för utbildningsnämnden för 2017 

att ökade driftskostnader för avskrivning och internränta under 
avskrivningstiden tas inom utbildningsnämndens befintliga driftsram.  

Sammanfattning av ärendet 
Utbildningsnämnden sätter i sin budget av 200 tkr varje år för ökade 
hyreskostnader som följer av arbetsmiljöåtgärder som behöver vidtas på 
enheterna. För åtgärderna anlitas Svedab som sedan inkommer med förslag på 
tilläggsavtal på lokalhyran. 

Under våren har behov uppstått av ett staket på Roslättsskolan ut mot GC-
vägen, då incidenter inträffat när barn sprungit ut på denna. Kontakt togs med 
Svedab om åtgärd och förslag till tilläggsavtal har mottagits med en total 
kostnad på 408 tkr utslaget över hela avtalsperioden på 16 år. Alternativet var 
att finansiera staketet själv genom beställning direkt av gata/park. Därifrån har 
en prisuppgift på 270 tkr lämnats. 

Utbildningsnämnden väljer nu att finansiera staketet själv för att få ner den 
totala kostnaden. Nämnden avser att hantera finansieringen via en investering. 
Då nuvarande investeringsbudget redan är intecknad begär nämnden 
ytterligare investeringsmedel om max 300 tkr för finansiering av staketet. 
Kostnader för avskrivning och internränta under avskrivningstiden finansierar 
utbildningsnämnden inom den egna driftsramen. 

Ekonomienheten har deltagit i beredningen av detta ärende och tillstyrker 
härmed förslaget. Kapitalbeloppet på ca 300 tkr ryms inom för året beslutad 
upplåningsram. 

En tjänsteskrivelse med förslag till beslut har utarbetats. 

 

Ordförandens förslag till beslut med instämmande av övriga i presidiet: 

Utbildningsnämnden beslutar enligt liggande förslag  

att föreslå kommunstyrelsen att hos kommunfullmäktige begära 300 tkr i utökad 
investeringsram för utbildningsnämnden för 2017 

att ökade driftskostnader för avskrivning och internränta under 
avskrivningstiden tas inom utbildningsnämndens befintliga driftsram.  

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse, daterad 2017-08-14 
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UTBILDNINGSNÄMNDEN  PROTOKOLL 
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Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     

 

Beslut skickas till 
Kommunfullmäktige 
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  2017-08-14 

Svedala kommun, 233 80 Svedala, www.svedala.se 
Tfn 040-626 80 00, Fax 040-40 24 60, kommunen@svedala.se 

 

Robert Schoug 

040-6268289 

robert.schoug@svedala.se 

Utbildningsnämnden 

 

 

Begäran om utökad investeringsram 

 

Utbildningsnämnden sätter i sin budget av 200 tkr varje år för ökade hyreskostnader som följer 
av arbetsmiljöåtgärder som behöver vidtas på enheterna. För åtgärderna anlitas Svedab som 
sedan inkommer med förslag på tilläggsavtal på lokalhyran. 

Under våren har behov uppstått av ett staket på Roslättsskolan ut mot gc-vägen, då incidenter 
inträffat när barn sprungit ut på denna. Kontakt togs med Svedab om åtgärd och förslag till 
tilläggsavtal har mottagits med en total kostnad på 408 tkr utslaget över hela avtalsperioden 
på 16 år. Alternativet var att finansiera staketet själv genom beställning direkt av gata/park. 
Därifrån har vi fått en prisuppgift på 270 tkr. 

Utbildningsnämnden väljer nu att finansiera staketet själv för att få ner den totala kostnaden. 
Nämnden avser hantera finansieringen via en investering. Då nuvarande investeringsbudget 
redan är intecknad äskar nämnden om ytterligare investeringsmedel om max 300 tkr för 
finansiering av staketet. Kostnader för avskrivning och internränta under avskrivningstiden 
finansierar utbildningsnämnden inom den egna driftsramen.  

Ekonomienheten har deltagit i beredningen av detta ärende och tillstyrker härmed förslaget. 

Kapitalbeloppet på ca 300 tkr ryms inom för året beslutad upplåningsram. 

 

Förslag till beslut: 

-att föreslå kommunstyrelsen att hos kommunfullmäktige begära 300 tkr i utökad 

investeringsram för utbildningsnämnden för 2017 

-att ökade driftskostnader för avskrivning och internränta under avskrivningstiden tas inom 

utbildningsnämndens befintliga driftsram 

 

Daniel Pedersen      Johan Lundgren 

Ordf. utbildningsnämnden     Utbildningschef 



 

Svedala kommun, 233 80 Svedala, www.svedala.se 
Tfn 040-626 80 00, Fax 040-40 24 60, kommunen@svedala.se 
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Luisa Hansson tel.  
 
Luisa.Hansson@svedala.se 

 Tjänsteskrivelse  
2017-10-16 

Dnr: 2017-000316  

 

Begäran om utökad investeringsram för vissa 
arbetsmiljöåtgärder 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
att föreslå kommunstyrelsen att hos kommunfullmäktige begära 300 tkr i 
utökad investeringsram för utbildningsnämnden för 2017 för utbyggnad av 
staket vid Roslättsskolan.  
Sammanfattning av ärende 
Utbildningsnämnden begär en utökning av investeringsramen för 2017 i 
syfte att bygga ett staket vid Roslättsskolan. Ökade driftskostnader för 
avskrivning och internränta under avskrivningstiden tas inom 
utbildningsnämndens befintliga driftsram. Driftskonsekvenserna blir lägre än 
hyreshöjningen som uppstår ifall Svedab bygger staketet varför nämnden vill 
genomföra investeringen i egen regi. Ekonomienheten tillstyrker begäran 
från utbildningsnämnden.     

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse till kommunstyrelsen 217-10-16 av ekonomichef 
Protokollsutdrag Utbildningsnämnden 2017-09-18, §77, Begäran om utökad 
investeringsram för vissa arbetsmiljöåtgärder 
Tjänsteskrivelse Begäran om utökad investeringsram         

Skälen för beslut  
 
Under våren har behov uppstått av ett staket på Roslättsskolan ut mot gc-
vägen, då incidenter inträffat när barn sprungit ut på denna. Kontakt togs 
med Svedab om åtgärd och förslag till tilläggsavtal har mottagits med en 
total kostnad på 408 tkr utslaget över hela avtalsperioden på 16 år. 
Alternativet var att finansiera staketet själv genom beställning direkt av 
gata/park. Utbildningsnämnden väljer nu att finansiera staketet själv för att 
få ner den totala kostnaden. Ekonomienheten tillstyrker begäran från 
utbildningsnämnden. 
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KOMMUNSTYRELSEN  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2017-10-30  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     
 

§ 247  

Begäran om utökad investeringsram för vissa 
arbetsmiljöåtgärder 
Dnr 2017-000316  

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 

att begära ersättning för faktisk kostnad, dock maximalt 300 tkr, i utökad 
investeringsram för utbildningsnämnden för 2017 för utbyggnad av staket vid 
Roslättsskolan.  

Sammanfattning av ärendet 
Utbildningsnämnden begär en utökning av investeringsramen för 2017 i syfte 
att bygga ett staket vid Roslättsskolan. Ökade driftskostnader för avskrivning 
och internränta under avskrivningstiden tas inom utbildningsnämndens 
befintliga driftsram. Driftskonsekvenserna blir lägre än hyreshöjningen som 
uppstår ifall Svedab bygger staketet varför nämnden vill genomföra 
investeringen i egen regi. Ekonomienheten tillstyrker begäran från 
utbildningsnämnden. 
Den faktiska kostnaden för utbyggnad av staket vid Roslättsskolan beräknas 
uppgå till 207 tkr.  

Handlingar i ärendet 
Protokollsutdrag Utbildningsnämnden 2017-09-18, §77, Begäran om utökad 
investeringsram för vissa arbetsmiljöåtgärder 
Tjänsteskrivelse av ekonomichef till kommunstyrelsen, daterad 217-10-16 

Skrivelse om begäran om utökad investeringsram, av utbildningschef och 
utbildningsnämndens ordförande, daterad 2017-08-14 

 

 


	13a
	13b
	13c
	Begäran om utökad investeringsram för vissa arbetsmiljöåtgärder
	Förslag till beslut
	Sammanfattning av ärende
	Handlingar i ärendet
	Skälen för beslut


	13d
	Begäran om utökad investeringsram för vissa arbetsmiljöåtgärder
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet



